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Videorozhovor: Andrea
Průchová Hrůzová o Laterně
magice*

Letos uplynulo šedesát let od prvního představení Laterny magiky. V současnosti

probíhá v Národním filmovém archivu rozsáhlý výzkum, pokrývající různorodé aspekty

tohoto multimediálního divadla. O výzvách, které takové bádání přináší, hovoří vedoucí

výzkumného týmu Andrea Průchová Hrůzová.
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